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Zápisnica č. 11/2022  
z 11. zasadnutia Rady pre vnútorné overovanie kvality UPJŠ v Košiciach, 

 konaného dňa 21.4.2022 v priestoroch Veľkej zasadačky Rektorátu UPJŠ v Košiciach. 
 
 

Prítomní členovia RVK UPJŠ:  

MAREKOVÁ, Mária, prof. Ing., CSc.; SEMANIŠIN, Gabriel, prof. RNDr., PhD.; BUJŇÁKOVÁ, Mária, prof. 
h. c. doc. JUDr.; JÁNOŠÍK, Jakub, MDDr. MPH, MBA. (online); JELEŇOVÁ Iveta, doc. Mgr., PhD.; 
KAŤUCHOVÁ, Jana, prof. MUDr., PhD. MBA; KOVÁČ, Ľubomír, prof. RNDr., CSc.; KRUNKOVÁ, Alena, 
doc. JUDr. (online), PhD.; GBÚR, Ján, prof., PhDr., CSc.; GAJDOŠOVÁ, Beata, doc. PhDr., PhD.; 
RIDZOŇ, Matúš, Mgr. 

Neprítomní členovia RVK UPJŠ: 

JEŠKOVÁ, Zuzana, doc., RNDr., PhD.; KARAFFA, Miloslav, Ing.; KOŽÁR, Slavomír, Ing. MBA ; 
PENCÁKOVÁ, Viera, MUDr. 

Hostia: 
ORSÁGOVÁ KRÁLOVÁ, Zuzana, RNDr., PhD. 

 
Program: 
1. Schválenie programu zasadnutia 

2. Schválenie Zápisnice zo zasadnutia 17.3.2022 a kontrola plnenia uznesení 

3. Posúdenie zosúladenia predložených študijných programov na UPJŠ so Štandardmi SAAVŠ 

4. Aktualizácia materiálov pre zisťovanie spätnej väzby 

5. Rôzne 

 

1 Schválenie programu zasadnutia 
 
Program zasadnutia nebol nikým pripomienkovaný a bol schválený v navrhnutej forme. 
 
2 Schválenie Zápisnice zo zasadnutia 17.3.2022 a kontrola plnenia uznesení 
 
Zápisnica z 10. zasadnutia zo dňa 17.3.2022 bola overená overovateľkou doc. JUDr. Alenou Krunkovou, 
PhD.. Po overení Zápisnice k nej neboli do Kancelárie pre riadenie vnútorného systému kvality (KaVSK) 
doručené žiadne pripomienky a Zápisnica bola následne zverejnená na webovej stránke UPJŠ v časti 
Vnútorný systém zabezpečovania a overovania kvality, v univerzitnom Repozitári dokumentov a tiež v 
MS Teams  - UNI RVK UPJŠ. 
 
Zápisnica bola schválená všetkými prítomnými členmi RVK UPJŠ. 
 
Kontrola plnenia uznesení 

• Plnenie uznesenia č. 10/01: Dotazník k evaluácii 3. stupňa štúdia na UPJŠ bol rozposlaný 515 

doktorandom dňa 30.3.2022 s termínom vyplnenia do 31.5.2022. Dotazník bude vyhodnotený po 

uplynutí stanoveného termínu. 
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• Plnenie uznesenia č. 10/02-09: Predmetné Opisy ŠP na 3. stupni štúdia na Právnickej fakulte 

UPJŠ boli do formulárového dokumentu v AiS2 nakopírované pomocou študentských pomocných 

síl. 

• Plnenie uznesenia č. 10/10: Splnené 25.3.2022. 

 
3 Posúdenie zosúladenia predložených študijných programov na UPJŠ so Štandardmi SAAVŠ 
 
Predseda Panelu pre lekárske a prírodovedné odbory (Panel LaP), prof. Ľubomír Kováč, predložil na 
rokovanie 4 študijné programy za UPJŠ Lekársku fakultu: 
 

• Ošetrovateľstvo, I. stupeň štúdia, denná forma 
• Fyzioterapia, I. stupeň štúdia, denná forma 
• Fyzioterapia, II. stupeň štúdia, denná forma 
• Verejné zdravotníctvo, I. stupeň štúdia, denná forma 
 

Prof. Kováč uviedol, že ku všetkým predloženým ŠP boli vypracované Protokoly z overovania zosúladenia 
študijných programov so Štandardmi SAAVŠ, v ktorých boli všetky Štandardy SAAVŠ označené, ako 
splnené.  
 
Prof. Kováč uviedol upozornenie RVK UPJŠ pre ŠP Ošetrovateľstvo (I. stupeň štúdia, denná forma), kde 
jedna osoba zodpovedná za profilový predmet študijného programu nespĺňa štandard pracovného 
zaradenia (funkčné miesto profesor alebo docent). RVK UPJŠ konštatuje nutnosť upraviť pracovné 
zaradenie tejto OZPP.  
 

1. Pri ŠP Verejné zdravotníctvo (I. stupeň štúdia, denná forma) je potrebné zo strany OZŠP 

programu doplniť vo formulári HUVTČ bod 3. "Konkrétne podmienky pre zaradenie výstupov 

tvorivej činnosti v posudzovanom odbore" potrebné k výpočtu profilu kvality výstupov tvorivej 

činnosti (schválené VR UPJŠ v Košiciach). 

2. Za Ústav telesnej výchovy a športu UPJŠ bol predložený na zasadnutie  RVK UPJŠ študijný 

program Špor a rekreácia (I. stupeň štúdia, denná forma), pri ktorom boli dodatočne overené 

výstupy tvorivej činnosti. Prof. Kováč uviedol, že študijný program Šport a rekreácia spĺňa 

požadované Štandardy SAAVŠ, ale boli indikované nasledujúce nedostatky:  

Vzhľadom na blízke ukončenie aktívneho veku tvorivej činnosti u OZŠP  odporúča RVK UPJŠ 

špecifikovať v Opise ŠP  (bod 7b) ako bude zabezpečená  udržateľnosť študijného programu z 

pohľadu personálneho zloženia OZŠP a OZPP v ďalšom období. RVK UPJŠ ďalej odporúča  pri 

výstupoch tvorivej činnosti  v periodikách uvádzať  jednotne kritériá ich zaradenia do úrovne 

tvorivej činnosti, t.j. impakt faktory (IF) z daného roku a index SJR, teda tak ako sú zadefinované 

v hárku "Kritériá - Vedy o športe". Takisto odporúča vo formulári HUVTČ v komentári ku každému 

výstupu,  v stručnej podobe zdôvodniť zaradenie do danej úrovne tvorivej činnosti (uviesť IF, Q, 

počet citácií). RVK ďalej upozorňuje na nezrovnalosti pri uvádzaní zaradenia publikácii do 

kvartilov. 

3. RVK UPJŠ konštatuje, že k predmetným študijným programom je potrebné doplniť stanoviská 

študentov  a externistov z radov zamestnávateľov, pretože neboli uvedené v určenom vzore 

zápisnice zo zasadnutia Rady ŠP k procesu zosúlaďovania ŠP so Štandardmi SAAVŠ.  

Vzhľadom na uvedené nedostatky RVK hlasovala iba o študijnom programe Šport a rekreácia. 
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Uznesenie č. 11/1 
 
RVK UPJŠ konštatuje, že študijný program Šport a rekreácia je v súlade s VSK UPJŠ a 
spĺňa Štandardy SAAVŠ. 
 
Odporúčania: uvedené v bode programu 3.2 
 
Termín: 15.5. 

 
Výsledok hlasovania: 
Počet oprávnených členov RVK UPJŠ: 15 
Počet prítomných: 11 Počet hlasov za: 11 Počet hlasov proti:  0 Zdržali sa: 0 
 
Panel pre SaH aktuálne overuje súlad študijných programov so Štandardmi SAAVŠ za Právnickú fakultu, 
Fakultu verejnej správy a Filozofickú fakultu. Výstupy tvorivej činnosti sú overované už na základe 
prijatých kritérií hodnotenia VTČ uvedených v Prílohe č. 1 k RR 8/2021.  
 
4 Aktualizácia materiálov pre zisťovanie spätnej väzby 
 
MDDr. Jakub Jánošík informoval členov RVK UPJŠ o školení, ktoré pripravuje pre študentov UPJŠ. 
Dvojdňové školenie bude cielené na študentov z Rád študijných programov. Prizvaní školitelia budú viesť 
školenia teoretickou aj praktickou formou v oblasti systému zabezpečovania a overovania kvality. Termín 
školenia sa bude ešte upresňovať, predbežne sa budú školenia konať prvý alebo druhý júnový víkend 
(piatok-sobota). Podpredseda RVK UPJŠ, prof. Gabriel Semanišin, potvrdil, že školenie bude podporené 
z projektu EŠIF ZIV ako aj organizačne zo strany KaVSK. Upozornil, aby sa pri príprave školenia zobrala 
do úvahy spätná väzba od študentov – účastníkov predchádzajúcich stretnutí. 
 
MDDr. Jakub Jánošík zároveň uviedol, že dotazník k evaluácii 3. stupňa štúdia na UPJŠ vyplnilo doposiaľ 
približne 70 z 515 študentov. Odpovede boli vyvážené, hodnotenia sa neprikláňali ani na jednu stranu a 
písomné hodnotenia sa javili ako prínosné. Komplexné vyhodnotene dotazníkov bude realizované po 
31.5.2022. 
 
5 Rôzne 
 
Organizácia finálnej fázy odovzdávania dokumentácie k študijným programom na ich overenie 
RVK UPJŠ 
 
Predsedníčka RVK UPJŠ na základe analýzy súčasného stavu plnenia harmonogramu overovania 
zosúľaďovania ŠP so Štandardmi SAAVŠ navrhla, aby RVK požadovala odovzdanie všetkých ŠP 
v termíne do 15.5.2022. Iba tak je možné zabezpečiť, aby mali panely RVK a RVK dostatočný priestor na 
posúdenie všetkých ŠP.  
 

Uznesenie č. 11/2 
 
RVK UPJŠ odporúča rektorovi, aby všetky fakulty UPJŠ predložili RVK UPJŠ na overenie ich súladu 
so Štandardmi SAAVŠ všetky študijné programy do 15.5.2022. 

 
Výsledok hlasovania: 
Počet oprávnených členov RVK UPJŠ: 15 
Počet prítomných: 11 Počet hlasov za: 11 Počet hlasov proti:  0 Zdržali sa: 0 
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• MUDr. Viera Pencáková  sa vzdala členstva v RVK UPJŠ o čom informovala predsedníčku RVK 
UPJŠ a KaVSK e-mailom. Informáciu potvrdil aj MDDr. Jakub Jánošík. Vzhľadom na to, že sa 
jedná o nominantku Akademického senátu UPJŠ, bude KaVSK informovať predsedníčku AS 
UPJŠ a rektora UPJŠ. 

• Predsedníčka RVK UPJŠ, prof. Mária Mareková navrhla, aby sa najbližšie zasadnutie Rady 
uskutočnilo ako dvojdňové stretnutie v dňoch 19.- 20.5.2022. Pracovné stretnutie by bolo 
zamerané na intenzívne prerokovanie predložených ŠP a operatívne riešenie vzniknutých 
situácií. 

• prof. Gabriel Semanišin informoval členov RVK UPJŠ o procese zosúlaďovania habilitačných a 
inauguračných konaní (ďalej len "HaIK"). Dokumentácia bude predpripravená  KaVSK a následne 
konzultovaná s osobami zodpovednými za rozvoj a zabezpečenie kvality odborov HaIK. Počet 
zosúlaďovaných odborov HaIK sa na UPJŠ bude redukovať. 

• prof. Gabriel Semanišin ďalej informoval, že SAAVŠ preferuje vzdialený prístup k dokumentácii 
bez nutnosti vstupovať do informačných systémov. Pre hodnotenie študijných programov na 
mieste vznikne pravdepodobne iba jedna prierezová hodnotiaca skupina pre celú univerzitu. V 
júli a auguste prebehne príprava vnútornej hodnotiacej správy o implementácii vnútorného 
systému UPJŠ, ktorá bude v IV. štvrťroku postúpená SAAVŠ. Spolu s hodnotiacou správou bude 
potrebné sprístupniť aj kompletnú sprievodnú dokumentáciu. 

• MDDr. Jakub Jánošík informoval členov RVK UPJŠ o nadchádzajúcom sneme Komory zubných 
lekárov, na ktorom sa má prerokovať návrh zmeny    v dĺžke štúdia zubného lekárstva ( zo 6 
rokov na   5 rokov výučby a 1 rok praxe. 

• prof. Ján Gbúr sa informoval, či je možné namietať zvolených členov hodnotiacej komisie. Prof. 
Mareková ozrejmila, že vždy je možnosť podať námietku či už v štádiu po oznámení zloženia 
komisie z radov posudzovateľov, ako aj po doručení hodnotenia komisie.  

 
 
 
Zapísala: RNDr. Zuzana Orságová Králová, PhD.   prof. Ing. Mária Mareková, CSc., v. r. 
Dňa 21.4.2022                            predsedníčka RVK UPJŠ 

 
 
 
Za overovateľa Zápisnice bola v súlade s Rokovacím poriadkom RVK UPJŠ určený Mgr. Matúš Ridzoň. 
 
        
 
         Mgr. Matúš Ridzoň 
               overovateľ 
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